
   

Motie  

Pilot na-scheiden afval 

 
De gemeenteraad van Hengelo, ter vergadering bijeen op 1 juli 2020 

 
Constaterende dat 
 
- De kilo’s afval per inwoner in Hengelo ook in 2019 weer minder is geworden; 
- Het college weer voornemens is om de afvalstoffen heffing te verhogen per 1 januari 2020; 
- Het college aangeeft dat de afvalstoffen heffing zal blijven stijgen de komende jaren 

de oorzaak van de toegenomen kosten te vinden is bij het steeds sterker vervuild plastic 
afval; 

- De vervuiling van het plastic afval steeds verder toeneemt. 
 

 
Van mening dat 

 
- De oplossing van een budget te kort voor de afvalverwerking niet gezocht moet worden in 

het steeds maar weer verhogen van de afvalstoffen heffing; 
- Geconcludeerd kan worden dat het bron scheiden voor grijs en plastic afval zijn effectiviteit          
              verliest; 
-             Er naar een andere manier van afvalverwerking gekeken moet worden; 
- Na-scheiding van huishoudelijk afval kosten technisch goedkoper is. 
 
Draagt het Hengelose college van B &W op 
 
- Een onafhankelijk onderzoek uit te voeren samen met de overige Twentse gemeenten over 

een pilot na-scheiden huishoudelijk afval;  
- Voor 1 december 2020 de raad te informeren over de mogelijkheden en kosten. 
 
 
gaat over tot de orde van de dag 
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